

# Referat – bestyrelsesmøde 1. marts 2018

## Tilstede:

Aase-Line Dahle (tilstede ved punktet Økonomi)  
Michael Weisbjerg  
Nina Kruse  
Mulle Gregorius  
Michael Troels-Smith  
Charlotte Skousen

## Fraværende:

Mikkel T. Madsen  
Hanne Friberg

## AGENDA

1. Økonomi v. Aase-Line
2. Struktur af henvendelser fra medlemmer.
3. Ledelsesmæssige udfordringer v. Michael
4. Rideskolelærerne v. Michael
5. Renovering
6. Handicap-ombygning
7. Eventuelt

## REFERAT

### 1. Økonomi v. Aase-Line

**- Beregning i forhold til antal pensionærer, rideskolehold, rideskoleheste etc. Hvad tjener vi penge på? Hvor taber vi penge?**

Vores økonomi ser fortsat ok ud, men vi har også en begrænset pengetank, så vi skal overveje præcist, hvad vi bruger pengene til. Vores køb af de 7 rideskoleheste vi før havde lejet, har gjort et godt indhug. og da vi ikke har fyldt boksene op i pensionærestalden kommer der færre penge ind hver måned. Vi har holdt igen i forhold til at tage nye pensionærer ind, da vi planlagde at lukke afsnit ned før sommeren. Nu er planerne ændret, så derfor kan vi igen tage nogle pensionærer ind og dermed få en større indtjening.

De omstruktureringer der er foretaget i 2017 begynder nu at kunne ses positivt på økonomien.

*Action: Aase-Line vender tilbage om ca. 14 dage med et fuldt billede af vores indtjening splittet ned på de forskellige områder, da vi har brug for det.*

### Medlem/eksmedlem i restance

Vi har desværre to tidligere pensionærer, som har været i restance siden december 2017 – de har spærret deres betalingskort. Det ene medlem har ikke fornyet sit medlemskab den 1. februar og er

derfor ikke medlem længere, men skylder stadig GEK penge. Det andet medlem har adskillige gange lovet at betale restancen, men dette er ikke sket dd.

*Action: Aase-Line og Michael rykker endnu engang for den manglende betaling.*

## **2. Struktur af henvendelser fra medlemmer.**

### **- Telefontid, mails til hvilke medarbejdere**

Fremover bliver telefonen lukket, så medlemmer, som skal melde til og fra hold skal gøre det på mailen. Det er normal procedure i andre rideklubber. Vi skal ha' etableret en mailadresse, som hedder [kontor@gek.dk](mailto:kontor@gek.dk), som går direkte til Aase.Line.

*Action: Aase-Line tager kontakt til klubmodul ang. mail*

## **3. ledelsesmæssige udfordringer v. Michael**

### **- Heste, personale, stald etc.**

#### Heste

Thor er blevet forfangen og kan derfor ikke bruges til handicapridning lige nu. Pride bruges lidt, men Michael er ved at købe en ny, som lige skal testes af først, da det er vigtigt, at man kan sidde to på hesten, når det kræves.

Shagaya og Isabella og en mere har brug for en kiropraktor. Og vi skal have rideskolehestenes udstyr set efter, så sadlerne ligger rigtigt osv.

Vi er stadig på jagt efter en sød 3'er eller lille 2'er pony til rideskolen. Det er desværre ikke så nemt, men Michael har sat vores nye hestehandler på opgaven og vi håber det lykkes ingen længe.

#### Personale

Der har været en del sygdom blandt personalet det seneste tid, og det er svært eller nærmere umuligt at finde en vikar, når der bliver ringet afbud klokken 7 om morgenen, så Michael har måtte tage rigtig meget staldarbejde det sidste stykke tid. Og det går ud over hans arbejdsopgaver som leder. Michael vil se på hvordan han kan løse dette bedst muligt.

Der er ansat en ny ridelærer til lørdagene. Han hedder Jannik er 24 år og er garderhusar og har stor erfaring i at undervise på rideskole. Han er desuden en del af det nye vikarkorps, som Nina er ved at opbygge.

#### Stald

Rideskolehestene går snart over til at stå på træpiller. Det giver en bedre madras for hesten og mindre mødding, hvis der bliver muget korrekt. Michael giver staldpersonalet et minikursus i at muge i træpiller, så det udover dyrevelfærd også bliver en økonomisk fordel.

Der er købt nye springbomme til rideskolen, som er lettere for rideskolelærerne at bære.

#### Folde

Vi har fået et tilbud på at betale over 10.000 kr. for at sætte ekstra træværk på helårsfolden nede i parken. Hensigten skulle være, at det bliver sværere for løse hunde, at løbe ind til hestene. Vi vælger at dette er for dyrt, da foldene i parken egentlig er fine og forsvarlige, som de er nu.

Hundelufferne i Bernstorfsparke er meget opmærksomme på de heste, som står dernede. De synes de står der for lang tid, de klandrer os for ikke at benytte græsfoldene, når de nu er der, de synes hestene mangler et læskur etc. etc.

Vi har derfor besluttet at vi vil lave nogle skilte at sætte på hhv. helårsfolden og sommerfoldene, så hundelufferne og andre brugere af parken kan få oplyst at vores heste på helårsfolden ikke står på foldene mere en 4 timer af gangen om vinteren og desuden får vand og hø, og at vi først må bruge sommerfoldene fra april/maj (afhængig af vejret) til oktober måned for at passe på foldene.

Action: Charlotte og Mulle

#### **4. Rideskolelærerne v. Michael**

##### **- Status fra mødet. Tilfredshed, rygter om rideskoleheste**

Michael kom netop fra et møde for rideskoleunderviserne. 5 af vores undervisere kunne deltage. Der blev talt om undervisernes specifikke opgaver udover at undervise. Der blev talt om tilfredshed og vikarordning. Der var god positiv stemning på mødet og underviserne er glade for at undervise på GEK

Vi har erfaret, at der har været spredt usande historier om vores rideskoleheste, om at de går for meget og andre ting. Vi kan fortælle, at der nøje bliver holdt øje med hvor meget rideskolehestene går om ugen, og de er ikke overbelastet, heller ikke, når der i perioder er heste som er skadede og de skal erstattes med andre heste. Både Michael, underviserne og bestyrelsen er meget opmærksomme på at vores rideskoleheste skal have det godt, og det har de hos os.

Vi har dog besluttet at indkalde til et brugermøde med fokus på rideskolen, så alle kan få lov til at stille de spørgsmål de måtte have.

*Action: Michael og Mulle indkalder til brugermøde, brugermødet er torsdag den 15. marts.*

#### **5. Renovering**

##### **- Konklusion af sidste brugermøde, status v. Hanne, involvering fra resten af bestyrelsen og Michael?**

Dette punkt er udsat da både Mikkell og Hanne ikke deltog på mødet. Dog kan vi fortælle, at der ligger et referat af det sidste brugermøde som omhandler renoveringen af GEK. Det ligger på vores hjemmeside.

#### **6. Handicap-ombygning**

##### **- Beregning af hvad det vil betyde for GEK i omkostninger, indtjeneringer - fordele og ulemper generelt)**

Vi har tidligere modtaget penge til en handicap-lift, som står på en særskilt konto.

Vores første tanke var at implementere dette i renoveringen, men vi har besluttet af udskille handicap-ridningen i et område for sig, så vi kan søge nogle fonde i forhold til de mange ekstra omkostninger ændringerne vil betyde.

*Action: Vi samler oplysninger sammen ift. dette.*

## 7. Eventuelt

- Vores forårsfest den 23. marts ligger lige før påskeferien, hvilket har gjort at færre kan komme. Desuden er vejret så lidt forårsagtigt, at vi har valgt at flytte festen til den 6. april  
*Action: Nina Kruse tager kontakt til der hvor maden er bestilt og skriver ud på fb.*